



Kiwanis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Deadline – Matching Scholarship Applications **Date limite – Demandes de bourses d'études appariées**

The deadline for submitting Matching Scholarship applications is March 31, 2020.

Any Kiwanis Club in Canada, may apply and be considered for a Matching Scholarship up to a maximum amount of \$1,000. Kiwanis Clubs are asked to contribute to the Foundation annually. Any Kiwanis Club which donates annually will be eligible for the Foundation's Matching Scholarship Grant.

The criteria for Student eligibility shall be acceptable grades, good character, financial need, participation in student activities and community service involvement.

It is the responsibility of the Sponsoring Kiwanis Club to assess the eligibility of the Student.

Students who are considered eligible shall be:

- Pursuing post-high school studies at a recognized institution, Or
- Pursuing graduate studies at a recognized institution.

[Click here](#) for more information.

Date limite – Demandes de bourses d'études appariées – 31 mars 2020

Tout club Kiwanis canadien peut soumettre une demande et être considéré pour une Bourse d'études appariée d'un montant maximum de 1 000 \$. On demande aux clubs Kiwanis de faire une contribution annuelle à la Fondation. Tout club Kiwanis qui fait une contribution annuelle à la Fondation est éligible pour la Bourse d'études appariée de la Fondation.

Les critères d'éligibilité d'un candidat sont des notes scolaires acceptables, une bonne réputation et un besoin financier, participation de l'étudiant aux activités et implication dans la communauté.

Il appartient au club qui soumet une demande d'évaluer l'éligibilité de l'étudiant.
Les étudiants éligibles sont:

- Ceux qui poursuivent des études post secondaires dans une institution reconnue, ou
- Ceux qui poursuivent des études spécialisées dans une institution reconnue.

[Cliquez ici](#) pour plus d'informations.

Club Kiwanis de South Edmonton/Kiwanis Club of South Edmonton



L'ex Président Richard Le Sueur a présenté deux bourses d'études Herb Schroder à :

Sonia Wong, qui est graduée de l'Old Scona Academic High School. Elle étudie présentement à l'Université de la Colombie-Britannique en sciences appliquées. Elle a été:

- Présidente du Old Scona Academic Key Club
- Smile (Stollery) Club
- Old Scona Fellowship
- Adjudante avec un Escadron des Cadets de l'Air



Tinotenda Masvikeni, qui est graduée du Strathcona High School. Elle étudie présentement à l'Université de la Colombie-

Britannique en sciences. Elle est arrivée du Zimbabwe en 2017 et a été impliquée dans les collectes de fonds pour:

- Médecins sans frontière
- Puits d'eau potable au Kenya
- La banque alimentaire d'Edmonton

Past President Richard LeSueur presented two Herb Schroder Scholarships to:

Sonia Wong, who is a graduate of Old Scona Academic High School. She is currently attending the University of British Columbia, taking a Bachelor of Applied Science. She was:

- the President of Old Scona Academic Key Club
- Smile (Stollery) Club
- Old Scona Fellowship
- A Warrant Officer with Royal Canadian Air Cadets

Tinotenda Masvikeni, who is a graduate of Strathcona High School. He is taking a Bachelor of Science at the University of British Columbia. He arrived from Zimbabwe in 2017 and was involved in raising funds for:

- Doctors Without Borders
- water wells in Kenya
- Edmonton's Food Bank

Kids Need Kiwanis
Les enfants ont Besoin de Kiwanis



La Foundation Canadienne de Kiwanis
www.kfcdn.org
(519) 304-3038
office@kfcdn.org

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [About Constant Contact](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org in collaboration with



Try email marketing for free today!